



حضره الأهلين الكرام،

يسرّ إدارة ثانويّة الرّاهبات الأنطونيّات، مار الياس- غزير، أن ترحّب بأولادكم العام الدّراسيّ المقبل المرّاء، وتعلن فتح باب التّسجيل للتّلامذة، أيّام الدّوام المدرسيّ، من ٨،٠٠ صباحًا حتّى ١٢،٣٠ ظهرًا، وفقًا للتّعليمات الإداريّة الواردة أدناه، فيُرجى التقيّد بها تقيّدًا تامًّا.

- * التّلامذة الحاليّون: من الاثنين ٢٠ كانون الثّاني ٢٠٢٥ لغاية الجمعة ٧ آذار ٢٠٢٥ ضمنًا. (نتمنّى عليكم إحضار القسيمة معكم لإبرازها عند الدّفع.)
 - * التّلامذة الجدد: يومَى الثّلاثاء والأربعاء فقط. من الثّلاثاء ٤ شباط ٢٠٢٥ لغاية الأربعاء ٢١ أيّار ٢٠٢٥ ضمنًا.

متعتا الياب التعسي

* شروط القبول

- تقبل الثّانوبّة التّلامذة الجُدد في:
- صفّ الرّوضة الأولى (KG1)، على أن يكونوا قد أتمّوا السّنة الثّالثة من عمرهم في ٣١ كانون الثّاني ٢٠٢٦ حدًّا أقصى.
- الصِّفوف الأساسيّة والثّانويّة (Grade 1 to Secondary 3)، على أن يخضعوا لامتحان دخول يُحدَّد موعده لاحقًا.
 - ملء طلب الانتساب والتّنبّه الى الملاحظات الواردة في أسفل قسيمة الانتساب هذه.
 - لقاء الأهل والتّلميذ(ة) المعنيّ(ة) مع الإدارة بناءً على موعد محدّد منها مسبقًا.

المستندات المطلوبة

- * لصفوف مرحلة الحضانة (KG1- KG2- KG3):
- إخراج قيد أصلى ونسخة عنه. (ونسخة عن جواز السفر إذا وُجد).
 - ستّ صور شمسيّة ملوّنة.
 - شهادة صحّية ونسخة عن صفحة اللّقاحات في الدّفتر الصّحّي.
- إفادة مدرسيّة مصدّقة من مصلحة التّعليم الخاصّ في وزارة التّربية. (لصفّي KG3- KG2)
 - ♣ لصّفوف المرحلتين الأساسيّة والثّانويّة (Grade 1 to Secondary 3):
 - إخراج قيد أصلي ونسخة عنه. (ونسخة عن جواز السّفر إذا وُجِد).
 - صورتان شمسيّتان ملوّنتان.
 - إفادة مدرسيّة مصدّقة من مصلحة التّعليم الخاصّ في وزارة التّربية.
 - دفتر العلامات مصدّقًا من إدارة المدرسة السّابقة.

التستّ

- خمسة ملايين ليرة لبنانية (٠٠٠٠,٠٠٠ ل.ل.) للتلامذة الحاليين.
 - تسعة ملايين ليرة لبنانية (٩,٠٠٠,٠٠٠ ل.ل.) للتلامذة الجُدد.
- أشكّل رسم التسجيل دفعة من القسط المدرسي للعام الدراسي ٢٠٢٦/٢٠٢٥، وهو لا يُرد في حال إلغائه لأيّ سبب كان.
- * يُعتبَر تسجيل التّلميذ(ة) في ثانويّة الرّاهبات الأنطونيّات، مار الياس- غزير، اعترافًا من وليّ أمره(ها) بالقبول بهويّتها وطابعها ونظامها الوارد كاملاً على موقعها الإلكترونيّ: www.asg.edu.lb
 - يُرجى التّقيّد بتواريخ التّسجيل الواردة أعلاه تقيّدًا تامًّا. (الأماكن محدودة).

مع الدّعاء بالتّوفيق والعافية للجميع.



Registration 2025/2026

Dear Parents,

It is with great pleasure that we welcome your children to the Antonine Sisters School, Ghazir, for the academic year 2025/2026. All formalities should take place during school hours from 8:00 a.m. to 12:30 p.m. and according to the guidelines below.

* For Current Students:

Registration begins on Monday, January 20, 2025 till Friday, March 7, 2025. (You are kindly requested to bring the settlement voucher with you for payment).

* For New Students: <u>Tuesdays & Wednesdays ONLY</u> Registration begins on Tuesday, February 4, 2025 till Wednesday, May 21, 2025.

Registration Requirements For New Students

Enrollment Conditions

- * We accept new students in:
 - KG1 classes provided they are 3 years old by January 2026.
 - Grade 1 to Secondary 3 classes provided they pass the Entrance Exam, (dates of which are to be set).
- * Kindly fill out the application form and submit it to the Central Administration. Please note the remark at the bottom of this form.
- * Accompany your child/children to an assessment appointed by the administration.

* Required Documents

Preschoolers (KG1, KG2 & KG3):

- Identity Card plus 1 photocopy of it (and 1 copy of the passport if available).
- 6 colored passport-sized photos.
- Medical certificate and a photocopy of the vaccination record.
- School Attestation certified by Private School Sector at the Ministry of Education for KG2 and KG3 students.

Grade 1 to Secondary 3:

- Identity Card and 1 photocopy of it (and 1 copy of the passport if available).
- 2 colored passport-sized photos
- School Attestation certified by Private School Sector at the Ministry of Education
- · Report cards from previous school.

Registration Fee

- * For current students: 5,000,000 L.L.
- * For new students: 9,000,000 L.L.
- ♣ The registration fee is a partial payment of the due fees for the academic year 2025/2026. It is non-refundable in case of cancellation for any reason.
- * We would like to remind parents and guardians that by registering their children at ASG, they automatically agree to abide by our mission statement as well as all the rules and regulations set by the school. These are posted on the school website: www.asg.edu.lb.
- * Kindly abide by the registration dates mentioned above. (Places are limited).

January 15, 2025 Administration